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Parautvalget  

Møte nr. 3 2018-2020   

Torsdag 25. april 2019 kl. 10.00 

 

Ullevål, Skiforbundets lokaler 

 

 

Referat: 
 

 

  

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av referat møte 09.01.19 

2. Infosaker  

• Status Para-VM, v/Terje Lund. 

• Status rekrutteringsprosjekt - prosjektmedarbeider. 

• Kick The Limits. 

• Miljøsamling Beito. 

• Planer fremover på breddeaktivitet 

3. Økonomistatus.  

4. Søknad breddemidler Oslo Skikrets. 

5. Evt representasjon høsthalvår 

6. Kommende møtedatoer. 

7. Rapport fra gren  

8. Eventuelt 

 

9. VI-stiftelsen  

 

10. SUM og handlingsplan  
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Til stede: 

- Fra utvalget: Sveinung Karlsen (leder), Anne Cathrine Enstad, Bjørn-Inge Drabløs, 

Bjørg Sissel Kvannli, Mariann Vestbøstad Martinsen 

- Fra administrasjonen: Anne Ragnhild Kroken (I tillegg Terje Lund i sak 1, Einar 

Witteveen og Ulf Morten Aune i sak 7, og Atle Rolstadaas i sak 10). 

 

 

Forfall: Ingen 

 

 

1. Referat fra møte 09.01.2019 

Referatet fra møtet var sendt ut på forhånd - ingen merknader. 

 

         Infosaker 

Status Para-VM 2021, v/Terje Lund: 

o Vi fikk en god og grundig orientering om status. 

o Håper å få ansatt prosjektleder i løpet av en uke eller to. 

o Jobber med teknisk arrangør - alle fasiliteter er booket. 

o Budsjett/økonomi er på plass. 

o Vi får tilsendt en presentasjon om ca en uke. 

 

Prosjektmedarbeider: 

o Mange søkere - holder på med intervjuer. 

o Ansettelse uke 18/19, med oppstart rett etter ferie. 

 

Kick The Limits: 

o Bjørn-Inge orienterte. 

o Veldig bra arrangement, men for dårlig norsk deltagelse. 

o Deltakere fra Finland også i år. 

o Vil jobbe med å bedre dette før neste års arrangement. 

 

Miljøsamling Beito: 

o Svært vellykket arrangement - gode tilbakemeldinger. 

o Alle 18 deltagerne bodde samlet. 

 

Planer fremover på breddeaktivitet: 

o Jobbes med å få på plass endelige planer - Anne Ragnhild kommer med et 

oppsett på dette. 

 

 

2. Økonomi 

Driver i henhold til budsjett - ikke noe spesielt å anmerke her. 

 

 

3. Søknad breddemidler Oslo Skikrets 

Jfr. Behandling på møte 09.01.19, hvor søknad fra Oslo Skikrets var blitt forlagt.  

Søknaden oppfylte kriteriene som var lagt i forrige møte - dog med en viss avkortning 

for blant annet administrative kostnader.  Det ble derfor besluttet å gi støtte til dette 

tiltaket med kr 15 000.  
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Anne Ragnhild og Sveinung lager forslag til sluttrapportskjema som sendes alle som 

fikk støtte, med frist om tilbakemelding ultimo mai.  Ingen får utbetaling før dette er på 

plass. 

 

 

4. Evt. representasjon høsthalvår 

Anne Ragnhild sender ut liste med eventuelle arrangementer, så ser hver og en på om 

det er noe som er aktuelt/avklarer med Anne Ragnhild 

 

 

5. Kommende møtedatoer 

Neste møte avvikles på Gardermoen, søndag 15.09.19, klokken 16.00 – 19.00 

 

 

6. Rapport fra grenene.  

Alpint v/Anne Cathrine og Einar W.: 

o God sesong bak oss 

o Landslag kommende sesong blir få utøvere - må jobbe med rekruttering 

fremover.  Vil her lages promo-video. 

o Kommer endringer i klassifisering - må avvente å se. 

o Blir spennende å se hvordan den nye snøhallen på Lørenskog eventuelt kan 

brukes i rekrutteringsarbeidet fremover. 

o Jobber med å få flere para-renn inn som en del av ordinære FIS-renn. 

 

Langrenn v/Bjørg Sissel og Ulf Morten A.: 

o Etter gjennomførte endringer i forhold til tidligere samarbeide med 

skiskytterne, fungerer nå opplegget godt.   

o Elite- og rekruttlaget, driftes med et budsjett på ca MNOK 4. 

o Eliteutøverne har samme vilkår som øvrige landslagsutøvere. 

o Laget har hatt svært gode prestasjoner sist sesong. 

o Laguttak kommende sesong er klart - offentliggjøres neste uke. 

o Opplegg for rekruttlag er ikke klart enda. 

 

 

7. Eventuelt 

Ingen saker.   

 

 

8. VI-stiftelsen 

Knut Nystad gav oss en grundig orientering. 

o NSF får en relativt stor andel midler her. 

o VI ser det som viktig med fysisk aktivitet for å få funksjonshemmede «inn i» 

samfunnet. 

o VI skal få flest mulig i aktivitet sammen med idretten. 

o VI støtter ikke enkeltindivider (må gå gjennom særforbund). 

  

 

9. SUM og handlingsplan 

Vi hadde her invitert Atle Rolstadaas til å være med for å drive prosessen i møtet. 

 

På forhånd var alle utvalgsmedlemmene bedt om å prioritere de fem viktigste områdene 

å jobbe med 

 



NSF Parautvalget - Møte nr. 3 2018-2020 

Vi jobbet oss deretter grundig gjennom aktuelle områdene, og fikk trukket ut de som vi 

anså som viktigst og riktigst å jobbe med fremover og utformet målsettinger. 

 

Ble til slutt en plan som vi mener vi kan følge opp, hvor hver enkelt frem mot neste 

møte jobber med å sette inn aktuelle tiltak.  Er opprettet gruppe og dokument i Teams, 

for å forenkle dette arbeidet. 

 

Stor takk til Atle for god bistand i denne prosessen.  

 

 

 

Møtet slutt klokka 18.00 


